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Abstract (en)
Contact spring (1) of aerial amplifier is intended for contacting contact pad (3) of flat component, especially car windscreen etc. and further contact
pad (2) of electronic appliance. In at least one region contact spring is coupled positively to windscreen etc. contact pad. In further region it positively
abuts appliance contact pad. Typically contact spring has two ends (5,6), with first one (5) is freely movable and second one (6) formed as part
coupled to appliance contact pad and electrically contacted.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kontaktfeder (1) eines Elektronikgerätes, insbesondere eines Antennenverstärkers, zur Kontaktierung mit einer
Kontaktstelle (3) auf einem flächigen Bauteil, insbesondere einer Fahrzeugscheibe eines Fahrzeuges, und einer weiteren Kontaktstelle (2)
des Elektronikgerätes, wobei erfindungsgemäß vorgesehen ist, dass die Kontaktfeder (1) in zumindest einem Bereich mit der Kontaktstelle (2)
stoffschlüssig verbunden ist und mit einem weiteren Bereich kraftund/oder formschlüssig an der weiteren Kontaktstelle (3) anliegt. <IMAGE>
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